
Verslag Beachvergadering 25 januari 2024 in Roeselare   
 

Aanwezig : Rony Raes, Herman De Rycke (verslag), Peter de Baere, Marnix Allegaert, Hans 
Verkest, Koen Surmont, Dirk Debaene,   
 

Verontschuldigd : Benjamin De Schepper 
 

1. Beachcommissie:  
o Marnix blijft lid van de beachcommissie maar door een conflict met volley 

Vlaanderen stopt hij de zaalactiviteiten. 
o Benjamin wordt lid van onze beachcommissie en zal na een jaar een evaluatie 

maken ivm continuïteit 
 

2. Trainingen   
- Starttraining : verleden jaar met Dries Koekelkoren, nu kijken we of we dit terug 

organiseren 

- Aanbieden aan de clubs :  
o We proberen vroeger de organisatie van de trainingen rond te hebben.  
o Voorwaarden trainers en spelers idem als vorig jaar 
o Verder afspreken rond locaties, trainers en trainingsmomenten 

o Afsluitende training : kijken we of we dit terug organiseren ( vorig jaar met Janne 
Devos) 

- Pool van trainers samenstellen om de trainingen te plannen 

 

3. Tornooien  
 

- Wij zijn verantwoordelijk voor divisie en provinciaal (senioren) en jeugd 
- Divisie moet rekening houden met andere provincies (geslaagd) : organisatorisch lat 

hoger leggen.  
- Overal proberen alle reeksen aan te bieden.  
- Locaties 2024 (onder voorbehoud ) 

o 1/5 : Torhout : jeugd 
o 18/5 : Torhout : jeugd 
o 19/5 : Torhout : divisie 
o 28/5 : Tielt : jeugd : onder voorbehoud 
o 22 -23/6 : Kortrijk : divisie en jeugd – Torhout : jeugd 
o 8-9/6 : Ieper : Divisie, jeugd en pro 
o 23/6 : Kortrijk : divisie – Torhout pro 
o 29-30/6 : Beveren-Leie : jeugd en pro 
o 6-7/7 : Waregem : divisie, pro + jeugd 
o 14/7 : Middelkerke : divisie, pro + jeugd 
o 20/7 : Knokke-Heist : pro + jeugd 
o 27/7 : Torhout : jeugd 
o 28/7 : Blankenberge : divisie, pro + jeugd 
o 31/7 ; Nieuwpoort  : divisie, pro + jeugd 
o 3-4/8 : finale Vlaamse jeugd 
o 10-11/8 finale Vlaamse senioren  
o 13-14/8 : finale Belgische jeugd  

 
4. Begroting : Rony zal met Peter overleg hebben over de begroting die moet ingediend worden. 

 



5. Materiaal :  
o Netten : er zullen 2 sets aangekocht worden  
o eventueel hulp uit Oost-Vlaanderen of Volley Vlaanderen? 
o Belijning : Decathlon biedt een goede oplossing (Koorden worden steeds minder 

aanvaard)  
o Antennes: geleidelijk aanpassen  
o Ballen : lijkt ok  

 

6. Sponsors prijzen :   
o Spelers tevreden over de prijzen in 2023, kijken of we dit in 2024 verder kunnen 

aanbieden .  
o Aardbeien vielen letterlijk en figuurlijk in de smaak 

 

7. Publiciteit :  
o Site volley Vlaanderen en volley West Vlaanderen, flyers, Facebook, … : alle 

mogelijke kanalen blijven aanspreken.   
o Rony vraagt medewerking van Anneke, Els en Philippe 
o Eerste bekendmaking op halve finales beker 
o Flyer voor op de website 

 

8. Kledij :  
o zien wat nog nodig is  

 
9. Werkgroepen :  

o Volley Vlaanderen zal werking trachten te optimaliseren door het opstarten van 
werkgroepen. Het verhaal van de eigen werkgroepen binnen de commissie komt niet 
echt van de grond.   

o Werkgroep 1 : organisatie en biedingen voor de Vlaamse kampioenschappen : Rony 
en Liesbet zijn lid.  

 
10. Winterbeach :   

o Uit beachvolley Vlaanderen komen positieve geluiden omtrent de opstart winterbeach 
▪  Kunnen we dit doortrekken naar onze provincie ? 
▪ Conflict tussen beachorganisaties en zaalorganisaties 
▪ Buiten spelen zonder bescherming in de herfst lijkt onvoorspelbaar en daarom 

moeilijk.  
▪ Is dit financieel interessant of alleen extra werk? 
▪ Checken bij Torhout of zij dit haalbaar vinden 

 
11. Volgende vergadering : 21/3 

 
  

 
 

 
  

  
 


